
Bestyrelsesmøde OK Vendelboerne 

Tirsdag d. 7. juni 2022 kl. 19.00 

Klublokalet Højene Skole 

 

Bestyrelsen fuldtallig – Allan er med på Google meet 

 

1. Referat fra sidste møde godkendt 

2. Siden sidst 

# NJ Lang: Kjeld takker alle hjælpere af hjertet for uvurderlig håndsrækning. Det er stort arbejde aat 

få alle poster ud og hjem igen. Deltagerne hyggede sig ved Bådehuset. Regnskabet er endnu ikke 

færdigt, enkelte indbetalinger mangler. Alt i alt OK arrangement i supergodt vejr. 

# NJ Stafet: Veltilrettelagt løb. Første gang med to-mandsstafet. Det er lettere at lave et hold, 

holdene bliver mere homogene, stafetten er hurtigere afviklet og frokosten kan indtages mere 

samlet. Dog savnes en mixklasse. MIX 100 foreslås (sammenlagt min. 100 år) Kjeld tager forslaget 

med til næste NOU møde. 

# 3 OKV´ere er indstillet til kommunens Idrætspriser, ikke 4 som skrevet i sidste referat. 

Ceremonien afholdes 6/9 kl 17-19. Sted ikke offentliggjort endnu. 

 

3. Økonomi: 

Regnskabet for NJ2D er næsten færdigt, ser særdeles godt ud trods udgift på 50.000 kr. til busser 

og kun 1500 deltagere. Der var budgetteret med underskud for året 2022, så galt går det vist ikke 

alligevel! 

Der er 119 særdeles aktive medlemmer i OK Vendelboerne pr d.d. 

4. Klubudvikling: 

 Der har i foråret været lidt afmatning i deltagerantallet til klubløb. Banelæggerne opfordres til at 

lave Facebookopslag undervejs i banelægning, rekognoscering og udsætning af poster op til løbet – 

lave opslag, like begivenheden, når løbet slås op på klubbens FB side – og derved skabe 

opmærksomhed om klubløbet. 

# Superlørdag i Uggerby kommende lørdag: Aktuelt er der kun 4 tilmeldte. Det drøftes om 

aktiviteten er for sent og for lidt annonceret. Erfaring viser, at medlemmerne ofte er lidt tøvende 

overfor tekniktræning.  Alternativt kunne man lave tekniktræning til almindeligt træningsløb – lave 

det flere gange så man kan ”vænne sig” til tilbuddet, finde ud af det ikke er farligt. Måske skal man 

lave tilbud lignende Superlørdag til efteråret. 

# Klubtur med tekniktræning – se punkt 5 

# Allan og Kirsten finder egnede klubløb, hvor der kan laves teknikmomenter i samarbejde med 

banelæggerteams ´ene.  Kræver ikke instruktion, men kort udarbejdet på forhånd. Konceptet 

afprøves på Mettes Reiches hold. 

5. Kommende aktiviteter: 

# Sct. Hans: Pointløb fortrinsvis i sydvestområdet af skoven. Susanne er tovholder på maden. 

Mødested ved Søerne.   



# Landsdækkende Find Vej arrangement 3/9: Allan/ B&U er tovholder. Der forventes at komme en 

kommunikationspakke fra DOF til brug forud for eventet. Ellers må vi aktivt bruge Facebook og evt. 

leje os ind på kommunens infolystavler ved byens indfaldsveje (koster 15-1600 kr. + moms).  

Sted: Bagterp eller Vandsted. Christiansgave eller Folkeparken foreslås også. Forhåndsinfo via 

artikel i Vendelboposten med billeder fra tidligere Find Vej arrangementer – (husk at få tilladelse 

fra forældre!) 

Allan laver oplæg snarest, videre aftaler laves over mail, da der grundet sommerferie ikke er 

bestyrelsesmøde. 

Allan opdaterer det kort, der vælges til eventet 

Målgruppen er primært børnefamilier, men alle interesserede er velkomne. 

# Klubløb i Bøgsted 11/9 kl 10-14 med tilbud om tekniktræning og efterfølgende servering af suppe. 

# Natløb 21/9 flyttes til Uggerby Vest. Allan er banelægger, Philip og Jens Lyhne laver kontrol. Bent 

søger skovtilladelse 

# Gymnastiksalen er booket til vintergymnastikken 

# Per har gjort sig tanker om klubtur i 2022. Kunne være i forbindelse med åbent løb et sted i 

Nordkredsen. Gudenådyst er samme weekend som NJ Lang, som vi måske arrangerer.  

Ankomst fredag, tekniktræning lørdag og åbent løb søndag. Per tænker videre. Måske skal man 

først finde logi, og derefter bede lokal Oklub lave træningsløb, f.eks. i Thy (OK Nord Vest) 

# Logi i påsken 2023: Løbsområder omkring Viborg, Dollerup Bakker, Vindum. Kigge efter Bed & 

Breakfast deromkring. Vandrehjemmet er fuldt booket for længst. 

6. Ungdomsudvalg:  

B&U Nordkredsen planlægger en Skagerak-dyst midt i september. Norske og danske 

ungdomsløbere skal dyste mod hinanden. OKV er interesseret i at deltage fremover, men ikke i år, 

da det kolliderer med aktuelle planer om at deltage i DM på Bornholm ugen før. 

7. Kortudvalget: 

Planer om nytegning Råbjerg 2022, Uggerby revideres i 2023 til brug ved NJ2D24 med to løb i 

samme skov. 

# I Råbjerg er nyt hegn sat op ned gennem løbskortet. Der går kreaturer i hegnet. Man må gerne 

passere hegnet, men iflg. Ellen kan det kun gøres ved at rulle rundt under tråden. Hun har netop 

været derude og rekognoscere til klubløb d 16/6. Man afventer tilbagemeldinger fra klubløbet om 

terrænet er anvendeligt til O løb fremover. 

Katsig foreslås til nytegning i stedet, da militærets område er overtaget af Frederikshavn Forsyning 

og åbnet for offentlig adgang. Et bestemt område i nordøstlige hjørne er muligvis for svært 

gennemløbeligt. Ann tager en tur ud og vurderer terrænet. 

Slutteligt afgøres hvilket af de to terræner, der skal nytegnes i 2022 

# Uggerbykortet er egentlig OK, kun småjusteringer påkrævet så er kortet klar til NJ2D24 

Susanne kontakter Gideminas for at høre, om han er til rådighed til efteråret. Vigtigt at få 

konkretiseret i skriftlig kontrakt, hvilken opgave der skal løses i hvilket tidsrum og prisen herfor. 

8. Træningsudvalg: 

Se tidligere punkter ang. tiltag med tekniktræning. 

Der er fra enkelte banelæggergrupper kommet ønsker om nye holdsammensætninger.  Nye 

medlemmer skal integreres i teams´ene. Det drøftes om man skal omfordele alle teams, eller man 

skal kontakte de teams, der har ytret ønske om forandring. Fordele og ulemper ved begge 

muligheder drøftes.  Kjeld formulerer et skriv med oplæg til småjusteringer, hvor der er ønske 

herom. Samtidig med indplaceres de nye medlemmer således at teams´ene bliver så robuste som 

muligt med en blanding af erfarne og uerfarne banelæggere 



9. Kommunikation/ innovation 

Se under tidl. Punkter ang. Facebook og Find Vej dagen, samt erfaring med for sen og for utydelig 

annoncering af Superlørdag. 

10. Evt. 

Kjeld har rundsendt skrivelse, hvor der søges trafikkontrollører til WOC 2022. Akut problem for 

arrangørerne. 

 

Mødet slut kl 22. 

Næste møde arrangeres via Doodle, sekretæren forsøger sig med dato 

 

Referent Hanne Bak-Mikkelsen 


